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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a semmisségi per a Velencei-tó partján fekvő 
önkormányzati telek ügyében? " 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

2020. december 29-én a Fejér Megyei Főügyészségtől azt a tájékoztatást kaptam, hogy Gárdony
Város Önkormányzata, mint földtulajdonos és a Surf Core Kft., mint földhasználati jog jogosultja és
a leendő építmény építtetője között született földhasználati szerződés feltehetőleg semmis, mivel az
a  nemzeti  vagyon  körébe  tartozó  önkormányzati  vagyon  hasznosítására  irányadó  törvényi
rendelkezésekbe ütközik. Az Ügyészség ezért azt közölte, hogy a Székesfehérvári Törvényszékhez
fordulnak a szerződés érvénytelenségének megállapítása, a földhasználati jog törlése és az eredeti
állapot helyreállítása céljából.

Több gárdonyi választópolgár is aggodalommal fordult hozzám márciusban, hogy hiába a bírósági
eljárás, a földmérés már elkezdődött a hivatkozott parti telken, vagyis az építkezés előkészületei
megkezdődtek.  Ekkor  írásbeli  kérdéssel  fordultam  Legfőbb  Ügyész  Úrhoz  az  ügy  állása  felől
érdeklődve.  Válaszában  arról  tájékoztatott,  hogy  az  eljárás  csak  a  perfelvételi  szakig  jutott  el
tavasszal, az építkezést pedig - engedély birtokában - jogszerűen kezdte meg a vállalkozó, azonnali
jogvédelemnek helye nincsen.

Mint ahogy az bizonyára Ön előtt is ismert, a Velencei-tó kritikus állapotba jutott idén nyáron, így
nem meglepő, hogy a közvélemény fokozottan érdeklődik a tóval kapcsolatos beruházások iránt.

Tekintettel arra, hogy a legutóbbi kérdésem óta mintegy fél év telt el, arra kérem, hogy tájékoztassa
az Országgyűlést az ügy állásáról az alábbi kérdések megválaszolásával:

1) Jelenleg milyen szakaszban van a bírósági eljárás? Milyen eljárási cselekmények történtek az
elmúlt fél évben?



 
2) Vitatták-e a szerződés semmisségét a felek, az önkormányzat, illetve a vállalkozás képviselői?

3) Mikor várható ítélethirdetés az ügyben?

Tisztelettel várom válaszát.
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